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Žádost o dotaci úspěšně prošla schvalovacím řízením. Projekt splňuje kritéria 

pro udělení dotace. Nicméně vzhledem k velkému počtu podaných žádostí 

nebyly finance alokované pro tento dotační program z evropských peněz 

dostatečné.  

Ministerstvu životního prostředí se následně podařilo vyjednat dalších 10 mld 

CZK z národních zdrojů na podporu projektů, na které se finance nedostaly 

v základním dotačním programu. Nyní musíme upravit žádost o dotaci podle 

stanovených požadavků. Administrace takto upravených žádostí by měla být, 

dle sdělení Ministerstva, schválena Rozhodnutím již v červnu a tudíž je velice 

pravděpodobné, že by realizace projektu mohla začít ještě v letošní stavební 

sezóně. 


